
 

 

Protokół Nr  XLI/2022 

z sesji Rady Gminy Wolanów z dnia 31 stycznia 2022 roku 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wolanów Jacek Murawski o godz. 15.30 otworzył XLI sesję 

Rady Gminy Wolanów (hybrydową). Powitał Panią Wójt, Panią Sekretarz, Pana Skarbnika oraz 

Państwa Radnych przybyłych na sesję, a także Pana Cezarego Nowka – Prezesa Lokalnego Grupy 

Działania „Razem dla Radomki”. Następnie zgodnie z listą obecności poinformował, że w sesji 

uczestniczy 10 radnych stacjonarnie, 3radnych bierze udział zdalnie, 1 osoba spóźni się na sesję 

oraz 1 osoba nieobecna, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad oraz podejmowania 

prawomocnych uchwał (lista obecności w załączeniu).  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wystąpienie Pana Cezarego Nowka Prezesa Lokalnej Grupy Działania "Razem dla 

Radomki" w sprawie przedstawienia "Realizacji lokalnej strategii rozwoju w latach 2020-

2021 przez LGD Razem dla Radomki". 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji.   

5. Informacje Komisji o ich pracach między sesjami Rady.  

6. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

7. Wnioski i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie  utworzenia Spółdzielni Socjalnej POŻYTECZNI. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych 

dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie: planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach,  dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Wolanów oraz określenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2022.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i 

klubów dziecięcych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobek lub klub dziecięcy na terenie Gminy 

Wolanów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  

części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wolanów, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 373 położona w obrębie Mniszek, gm. Wolanów, na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na  

części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wolanów, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 250/2 położona w obrębie Wymysłów gm. Wolanów, na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wolanów na lata 2022 – 2032. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej na 2022 rok. 

17. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 rok. 

18. Wolne wnioski i informacje.  

19. Zamknięcie obrad. 

Do proponowanego porządku obrad zgłosiła wniosek Pani Ewa Markowska – Bzducha - Wójt 

Gminy Wolanów o wprowadzenie zmian do porządku obrad poprzez: wycofanie z porządku obrad  

pkt 13 i 14. 



Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie ww. wniosek, 

dodał, że w związku z powyższym kolejne punkty przesuną się o dwa niżej. 

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie porządek obrad z 

uwzględnionym wnioskiem. W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 

przez Radę Gminy Wolanów przy 13 głosach „za”. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wystąpienie Pana Cezarego Nowka Prezesa Lokalnej Grupy Działania "Razem dla 

Radomki" w sprawie przedstawienia "Realizacji lokalnej strategii rozwoju w latach 2020-

2021 przez LGD Razem dla Radomki". 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji.   

5. Informacje Komisji o ich pracach między sesjami Rady.  

6. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

7. Wnioski i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej POŻYTECZNI. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych 

dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach,  dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Wolanów oraz określenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przeznaczone w roku 2022.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i 

klubów dziecięcych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobek lub klub dziecięcy na terenie Gminy 

Wolanów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wolanów na lata 2022 – 2032. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej na 2022 rok. 

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 rok. 

16. Wolne wnioski i informacje.  

17. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

 W danym punkcie posiedzenia głos zabrał Pan Cezary Nowek Prezes Lokalnej Grupy 

Działania "Razem dla Radomki" przedstawiając "Realizację lokalnej strategii rozwoju w latach 

2020-2021 przez LGD Razem dla Radomki". 

O godz. 15.45 na sesje przybyła radna Pani Ewa Stanik.  

Przewodniczący Rady Gminy Wolanów Pan Jacek Murawski o godz. 16.10 ogłosił 

pięciominutową przerwę techniczną. 

 O godz. 16.15 Przewodniczący Rady wznowił obrady.  

 

 Następnie na sesję przybyła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wolanowie Pani Urszula Pisarek przedstawiając informację dotyczącą dodatku osłonowego, czyli 

wsparcia dla gospodarstw domowych w 2022 roku. Kierownik poinformowała, że 17 grudnia 2021 

r. Sejm przyjął ustawę o dodatku osłonowym. Dodatek osłonowy przysługuje gospodarstwu 

domowemu, którego przeciętne miesięczne dochody nie przekraczają 2100 zł w gospodarstwie 

jednoosobowym albo 1500 zł na osobę w gospodarstwie wieloosobowym. 

Wysokości dopłat w ramach dodatku osłonowego: 



 Jednoosobowe gospodarstwo domowe otrzyma 400/500 zł* przy założeniu że jej dochód nie 

przekroczy 2100 złotych, 

 Gospodarstwo 2-3 osobowe otrzyma 600/750 zł* przy założeniu, że dochód nie przekroczy 

1500 złotych miesięcznie na osobę, 

 Gospodarstwo 4-5 osobowe otrzyma 850 zł/1062,50 zł* przy założeniu, że dochód nie 

przekroczy 1500 złotych miesięcznie na osobę, 

 Gospodarstwo 6 i więcej osobowe otrzyma 1150 zł/ 1437,50 zł* przy założeniu, że dochód 

nie przekroczy 1500 złotych miesięcznie na osobę. 

*kwota dofinansowania  jest uzależniona od źródła ogrzewania i jego zgłoszenia do Centralnej 

Ewidencji Emisyjności Budynków! 

Wzór wniosku o wypłatę dodatku osłonowego można pobrać ze strony internetowej Gminy 

Wolanów/BIP GOPS Wolanów. Wersja papierowa jest dostępna w Gminnym Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Wolanowie, pok. Nr 6 - parter. 

 Wniosek można złożyć za pomocą środków komunikacji elektronicznej (kwalifikowany 

podpis elektroniczny lub profil zaufany). 

 Wnioski w wersji papierowej można składać w GOPS Wolanów pok. Nr 6 parter od dnia 

10.01.2022r.  

 Istnieje również możliwość przesłania wniosku za pośrednictwem operatora pocztowego. 

Ad. 4 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono uwag. 

W głosowaniu jawnym przy 14 głosach „za” protokół Nr XL/2021 z sesji Rady Gminy 

Wolanów z dnia 29 grudnia 2021 roku został przyjęty przez Radę Gminy Wolanów. 

 

Ad. 5 

Pan Marek Małysa wiceprzewodniczący Rady Gminy Wolanów poinformował, że w dniu 

26 stycznia odbyło się posiedzenie połączonych komisji Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty Kultury 

Sportu i Zdrowia.  Przedstawione zostały materiały przygotowane na sesję Rady Gminy. Wszystkie 

zostały zaopiniowane pozytywnie jednogłośnie. Poruszano również tematy związane ze sprawami 

bieżącymi gminy. 

Pan Czesław Gac Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów 

poinformował, że  Komisja Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów spotkała się na wspólnym 

posiedzeniu z Komisją Rolnictwa Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego w dniu 26 stycznia. 

Zajmowano się omawianiem i opiniowaniem projektów uchwał przygotowanych na dzisiejszą sesję 

Rady Gminy, które zostały zaopiniowane pozytywnie jednogłośnie przez członków Komisji. 

Omawiano również sprawy bieżące Gminy Wolanów. 

 

Ad. 6 

Wójt Gminy Wolanów Pani Ewa Markowska – Bzducha przedstawiła sprawozdanie z pracy 

w okresie między sesjami, informując: 

” Od ostatniej sesji w dniu 29 grudnia 2021 r. pracowaliśmy głównie nad ogłoszeniem pierwszych 

przetargów na inwestycje dofinansowane z Programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład tj. 

budowa dróg Garno-Młodocin i Wola Wacławowska. Jutro otwarcie ofert i zobaczymy czy się 

zmieścimy w zarezerwowanych w budżecie kwotach. Okres realizacji inwestycji to 11 m-cy. Toteż 

wpisujemy dziś do WPF na 2023 r. obie te inwestycje, na wypadek gdyby całe 11 m-cy od 

podpisania umowy było potrzebne na realizację tych przedsięwzięć. Trzeba pamiętać, że obie te 

inwestycje budowane ZRIDem czyli poprzez wywłaszczenie. Co oznacza, że dodatkowym ich 

kosztem będą odszkodowania, których kwota nie jest nam jeszcze znana. Decyzje określające 

wysokość odszkodowań za wywłaszczenia przygotowuje starostwo powiatowe, Wydział Geodezji , 

Kartografii, Katastru i Nieruchomości - Oddział Gospodarki Nieruchomościami Nierolnymi. 



Dużo czasu poświęciliśmy również przygotowaniu projektów na II nabór do Polskiego Ładu. Na 

ten nabór tak jak Państwu wspominałam, chcemy złożyć 3 wnioski: pierwszy na budowę 

oświetlenia drogowego tzn. wszystkie projekty, które zrobiliśmy w 2020 r., jak również te 

rozpoczęte w 2021 r. i trzy zaprojektuj i zbuduj wzdłuż drogi krajowej w Wawrzyszowie, 

Kowalance i ok. 600 m w Sławnie; drugi wniosek to będzie poprawa efektywności energetycznej 

budynków użyteczności publicznej poprzez montaż instalacji fotowoltaicznych na budynkach 

wszystkich szkół i przedszkoli oraz urzędu i stacji uzdatniania wody, w tym samym projekcie 

będzie również termomodernizacja starej części budynku PSP w Mniszku wraz z wymianą okien; 

trzeci projekt będzie dotyczył budowy infrastruktury sportowej: budowa dwóch boisk przy szkołach 

w Sławnie i w Mniszku oraz sali gimnastycznej przy PSP w Bieniędzicach. Wszystkie projekty 

trzeba policzyć, opisać i wysłać wnioski do 15 lutego.  

Wiele uwagi poświęcamy również założeniu spółdzielni socjalnej, na stworzenie której 

otrzymaliśmy dofinansowanie  w wysokości 79 200 zł (54 000 zł plus 25 200 zł wsparcia 

pomostowego) z projektu „Inkubacja i Wsparcie Ekonomii Społecznej w subregionie 

ciechanowskim  - IWES 3 ”. Z uwagi na harmonogram projektu  umowa o wsparcie finansowe 

naszego przedsiębiorstwa ma być zawarta w terminie do 3 miesięcy  od dnia otrzymania wyników 

tj. maksymalnie do 23 marca 2021r. br., jeżeli nie będzie żadnych obiektywnych przeciwności 

formalnych.  W celu podpisania umowy o wsparcie finansowe i specjalistyczne jedną z 

najważniejszych spraw jest uzyskanie wpisu we właściwym Sądzie rejestrowym Spółdzielni 

socjalnej. Ponieważ to trwa około dwóch m-cy stąd już dziś proszę Wysoką Radę o przyjęciu 

stosowanej uchwały, która jest podstawowym dokumentem w tej sprawie. Przewidywany termin 

rozpoczęcia działalności przez spółdzielnię to 1 kwietnia 2022r. 

Dużo energii poświęcamy również przygotowaniu projektów inwestycji wodociągowo-

kanalizacyjnych, dla których otrzymaliśmy promesę wstępną na finansowanie z Polskiego Ładu, w 

szczególności kanalizacji od Radomia i przepompowni wody w Bieniędzicach i Garnie. Przetarg 

powinniśmy ogłosić jak najszybciej będzie to możliwe, wygląda na to, że będzie to początek 

kwietnia. Bo do końca marca mamy umowy z projektantami przepompowni. A projektant 

wykonujący projekt kanalizacji ciągle wydłuża termin, a chcę Państwu powiedzieć, że na koniec 

lutego będzie to już dwa lata. I dziś nadal nie ma pewności że na koniec marca będą wszystkie 

pozwolenia. A tu znowu zdalna praca w administracji rządowej i zachorowania.  

Z bardzo dobrych wiadomości otrzymaliśmy kolejne ponad 600 tys. zł, w tym: 332 775 zł na 

realizację Programu Asystent Osoby Niepełnosprawnej, który będzie zlecany do realizacji, 266 825 

zł z programu Cyfrowa Gmina, 18 469,58 zł na dofinansowanie dwóch kursów na trasie 

Jarosławice-Wolanów oraz 14 814,81 zł na usuwanie odpadów rolniczych folii, sznurka, opakowań 

po nawozach. Oczywiście są to środki pozyskane w rezultacie złożenia wniosków we 

wcześniejszych tj. ubiegłorocznych naborach. Dziś wprowadzamy te środki do budżetu Gminy. 

W drugim tygodniu stycznia rozpoczął działalność klub seniora w Młodocinie Większym, na razie 

ze względu na sytuację epidemiologiczną na pierwotnie zadeklarowane 24 osoby, do klubu 

uczęszcza 17 osób. Mamy nadzieję, że liczba ta będzie rosła. Odnowiony obiekt cieszy się dużą 

popularnością wśród mieszkańców, często odbywają się spotkania szczególnie dla dzieci.   

Ogłosiliśmy przetarg na wynajęcie lokalu handlowego w budynku Rynek 7. Po remoncie budynek 

prezentuje się bardzo schludnie. Zupełnie inaczej wygląda również podwórko przy kamienicy, 

gdzie przebudowano szamba, wykonano chodnik do wejścia oraz nowy budynek garażowy na 

komórkę dla lokatorek. 

Cały czas kontynuujemy prace związane z modernizacją budynku w Walinach. Jak to w przypadku 

takiego starego budynku pojawiają się różne dylematy co dnia i drobne dodatkowe rzeczy, w 

trakcie np. zdecydowaliśmy że dodatkowo wymienimy okna w świetlicy, mimo iż pierwotnie 

wydawało nam się że mogą być, dodatkowo wykonamy instalację alarmową, oświetlenie ozdobne 

w sali świetlicowej, wybraliśmy trochę lepszej jakości drzwi niż założono w projekcie. W ub roku 

wykonawca nie przedstawił żadnych faktur, toteż środki zabezpieczone na ten cel w budżecie ub. 



roku przejdą na rok bieżący, a dziś zwiększamy o nie wartość wydatków na tę inwestycję 

przeznaczonych w tegorocznym budżecie. W każdym razie budynek pięknieje z każdą wizytą. 

W Rogowej budynek świetlicy wykonano do stropu. A w Kolonii Wawrzyszów wykonawca 

rozpocznie prace z 1 marca. 

W GOK-u w Wolanowie jesteśmy na etapie wyboru płytek, konieczne były również niewielkie 

zmiany instalacji elektrycznej związane z odpowiednim oświetleniem sali widowiskowej, 

szczególnie sceny, jak również syreny strażackiej. Niepokojący jest fakt, że PGE wskazało nam 

datę zwiększenia mocy i budowy przyłącza energetycznego do lipca 2023r. Mam nadzieję, że jakoś 

sobie z tym poradzimy i jednak nastąpi to wcześniej. Ale obecnie PGE takie wydaje warunki na za 

2-3 lata. 

W dniu 26 stycznia odbyło się kolejne posiedzenie sądu w sprawie naszego zasiedzenia na drogach 

ale nie posunęliśmy się do przodu. Kolejne posiedzenie odbędzie się 11 marca. To będzie blisko 

dwa lata od złożenia naszego wniosku 

W dniu 6 lutego tj w imieniny Patronki naszej gminy Św. Doroty zapraszam Państwa na mszę w 

intencji Mieszkańców Gminy Wolanowa godz. 11.30 do parafii św. Doroty w Wolanowie. Będę 

prosić również nasze jednostki OSP o przybycie pocztów sztandarowych”. 

  

Ad. 7 

W danym punkcie posiedzenia  głos zabrał Pan Marek Ferens informując, że w 

miejscowości Kowalanka, jak tylko mocniej zawieje wiatr 14 domostw ma przerwy w dostawie 

prądu. Ta sytuacja trwa od 6 lat i Energetyka nic z tym tematem nie robi. Zapytał radny, czy 

Mieszkańcy mają wystosować  w tej sprawie pismo do Gminy Wolanów, czy do Energetyki. 

Wójt Gminy Pani Ewa Markowska – Bzducha poinformowała, że należy wystosować pismo 

zarówno do Gminy jaki Energetyki. Dodał, ze z Urzędu Gminy również zostanie wystosowane 

pismo w powyższej sprawie. Kolejna sprawa przedstawiona przez radnego Pana Marka Ferensa 

dotyczyła zapadających się chodników wzdłuż drogi krajowej Nr 12, które dopiero co były 

remontowane. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Spółdzielni Socjalnej POŻYTECZNI. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej POŻYTECZNI, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała 

Nr XLI/290/2022 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie ustalenia ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych dla członków Ochotniczych 

Straży Pożarnych, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr XLI/291/2022 została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach,  dla 



których organem prowadzącym jest Gmina Wolanów oraz określenia form i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2022. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie: planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach,  dla których organem prowadzącym jest Gmina Wolanów oraz określenia form i 

specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przeznaczone w roku 2022, gdzie w 

głosowaniu jawnym Uchwała Nr XLI/292/2022 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

(uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych, gdzie w 

głosowaniu jawnym Uchwała Nr XLI/293/2022 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

(uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobek lub klub dziecięcy na terenie Gminy Wolanów. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobek lub klub dziecięcy na terenie Gminy Wolanów, gdzie w głosowaniu jawnym 

Uchwała Nr XLI/294/2022 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 13 

Skarbnik Gminy Pan Dariusz Gocel przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolanów na lata 2022 – 2032. 

Do ww. projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolanów na lata 2022 – 

2032, gdzie w głosowaniu jawnym uchwała Nr XLI/295/2021 została przyjęta jednogłośnie 14 

głosami „za”  (uchwała w załączeniu).  

 

Ad. 14 

Skarbnik Gminy Pan Dariusz Gocel przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale budżetowej na rok 2022. 

Do ww. projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XL/296/2022 w sprawie zmian w Uchwale budżetowej 

na rok 2022 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 15 

Pani Barbara Pucuła zastępca przewodniczącej Komisji Rewizyjnej przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 rok (sprawozdanie w załączeniu) 

  

Ad. 16 



Nie zgłoszono wniosków i informacji w danym punkcie porządku obrad. 

 

Ad. 17 

Z uwagi na wyczerpany porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski 

podziękował za udział w posiedzeniu, po czym zamknął XLI sesję Rady Gminy Wolanów o godz. 

17.20. 

 

 

 

Protokolantka Przewodniczący Rady Gminy Wolanów 

 

Monika Musiałek      Jacek Murawski 


